

استمارة ترشيح لمجلس الإدارة

Application form for Board Membership Nomination

Applicant Full Name		اسم المرشح الكامل
Contact Telephone & Mobile number		رقم التواصل عبر الهاتف والهاتف النقال
Contact Email ID		بريد الإلكتروني للتواصل
Date and Place of Birth		تاريخ الميلاد
Nationality		الجنسية
Passport and CPR Number		رقم جواز السفر و الرقم الشخصي
Current Address		العنوان الحالي
Professional Qualification		المؤهلات المهنية
Academic Qualification		المؤهلات الأكاديمية
Current employment & years of experience		جهة العمل الحالية وسنوات الخبرة
Previous employment details		جهات العمل السابقة
Details of Current Board membership in other companies (attach a list if required)		تفاصيل عضوية مجالس الإدارات للمؤسسات والجهات الأخرى (يرجى إرفاق قائمة إذا لزم الأمر)

<p>Name of Companies or Businesses owned by the applicant or his/her family (20% ownership or more)</p>		<p>اسماء الشركات المملوكة للمرشح أو افراد عائلة المرشح بملكية لا تقل عن 20%.</p>
<p>Has the applicant ever been disqualified from acting as a director of a company or from acting in the management or conduct or affairs of the company, partnership or unincorporated association?</p>		<p>هل سبق أن تم استبعاد مقدم الطلب من العمل كعضو في مجلس إدارة شركة أو في الإدارة التنفيذية لإحد الشركات أو في أي شأن من شؤون الشركة أو الشركة تضامن أو مؤسسة غير مسجلة؟</p>
<p>I confirm that the information given above is true and correct.</p> <p>Signature of the Applicant</p>		<p>انا الموقع ادناه اقر بأن جميع البيانات المعطاة من خلال هذه الإستمارة صحيحة ودقيقة.</p> <p>توقيع المرشح</p>